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perkhidmatan yang ditawarkan. Penggunaan Iaman sosial sedemikian 

terbukti lebih efektif daripada segi penjimatan kos dan kepuasan 
-------------------- ----- ------- --------

pelanggan m~mandangkan ulasan produk atau perkhidmatan daripada 
c 

pelanggan terdahulu dapat dinilai secara terus oleh pelanggan baru. 

Walaupun terdapat penyalahgunaan Iaman sosial, nisbah 

penyalahgunaan ini sangat kecil sekiranya dibandingkan dengan jumlah 

pengguna Internet atau pengguna yang berdaftar dengan Iaman sosial 

tertentu. Faedah yang dinikmat majoriti rakyat Malaysia ternyata lebih 
·------

besar daripada risiko yang boleh ditimbulkan oleh Iaman sosial 

Facebook. Malah Iaman sosial sedemikian turut dijadikan penghu-bUng---antara rakyat dengan agensi-agensi kerajaan bagi tujuan penyaluran 

maklumat. 
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Tuan Er Teck Hwa [ Bakri ] minta MENTERI PENGANGKUTAN 

menyatakan bilakah Kerajaan akan melaksanakan caj permit kemasukan 

kenderaan asing (VEP) di pintu masuk sempadan Johor-Singapura dan 

kadar caj VEP yang akan diguna pakai serta berapakah nisbah 

keuntungan VEP yang bakal dikongsi oleh Persekutuan dan Negeri 



JAWAPAN 

Tuan Yang Dipertua, 

Kerajaan telah bersetuju dengan cadangan untuk melaksanakan VEP. 

Walau bagaimanapun kadar yang akan dikenakan belum lagi 

diputuskan. Begitu juga dengan tarikh penguatkuasaan masih lagi dalam 

peringkat kajian. 

Kerajaan sedang mengkaji kaedah pelaksanaan caj jalan tersebut dari 

segi teknologi dan peraturan undang-undang yang berkaitan serta juga 

nisbah pembahagian kutipan antara Kerajaan Persekutuan dengan 

Kerajaan Negeri. 
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Tan Sri Dato• Sri Dr. Jamaluddin bin Mohd Jarjis [ Rompin ] minta 

MENTERI PENGANGKUTAN menyatakan kedudukan kemajuan terkini 

bagi cadangan pembangunan Lapangan Terbang Pulau Tioman 

tertangguh begitu lama:-

a) adakah pembangunan Lapangan Terbang Pulau Tioman telah 

dimasukkan ke dalam Mid Term Review (Kajian Separuh Penggal) 

RMK 10 atau sebaliknya; dan 

b) sekurang-kurangnya projek ini diberikan peruntukkan asas di dalam 

RMK 11. 
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JAWAPAN 

Tuan Yang Di Pertua, 

Pembangunan Lapangan Terbang Pulau Tioman tidak dimasukkan di 

dalam Mid Term Review RM Ke-10. Kementerian akan memohon 

semula peruntukan bagi projek ini di bawah RM Ke-11. 
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